
Svenska OS-truppen laddade hos Volvo 
 
Nästa år avgörs sommar-OS i Beijing och i dagarna samlades den svenska 
truppen för ett upptaktsmöte inför spelen. Platsen var Göteborg och bland 
annat ett besök hos Volvo. 
 
Klockan åtta den 8/8 2008 invigs de olympiska spelen i Beijing, Kina. För många av 
deltagarna blir det en dröm som går i uppfyllelse och något dem tränat för under 
stora delar av sitt idrottsliv. När den svenska OS-truppen mellan den 8 och 9 
november hade sitt första upptaktsmöte, Olympic Camp Beijing, valde de att 
spendera en av dagarna hos Volvo i Göteborg. Ett 100-tal aktiva och ledare fick 
bland annat se tillverkning i fabriken och därefter provköra olika fordon vid Volvos 
Democenter. En av uppgifterna var att backa en lastbil, utan backspeglar. Istället fick 
den som körde lita på sina lagmedlemmar som stod vid sidan om och lyssna till deras 
instruktioner. 
 
- Det var lättare än vad jag trodde, säger häcklöperskan Susanna Kallur efter att ha 
kört den 18,5 meter långa Volvolastbilen lastad med grus. Att träffas så här är inte 
bara jättekul utan också väldigt bra för att skapa en bra laganda i hela gruppen. 
 
Volvokoncernen har under flera år stötta den svenska olympiska kommittén på olika 
sätt och även om koncernen inte sponsrar de olympiska spelen är Kina och Asien en 
betydelsefull marknad för koncernens verksamhet. Redan 1992 öppnade 
Volvokoncernen det första kontoret i Beijing och idag har koncernen närmare 4 000 
anställda i Kina. I själva förberedelserna inför spelen har Volvos produkter använts 
flitigt vid bygget av bland annat nationalarenan. 
 
Olympic Camp Beijing avslutades med en middag på Volvokoncernens huvudkontor 
där förutom den aktuella OS-truppen och representanter från Volvokoncernen deltog, 
även gästades av samtliga idag levande svenska OS-guldmedaljörer genom tiderna. 
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